
§ 10.3 Status i fjärrvärmeprojektet samt utvärdering av Loka

Medevi gränd

Slutbesiktning av Medevi gränd skedde i början av året och allt såg bra ut.

Loka gränd

Arbetet på Loka har gått bra. Genom att planera om rördragningen kunde ett träd som stod i
vägen i den ursprungliga planen undvikas, vilket vi sparade mycket pengar på. I början av
sommaren var det vissa förseningar bland annat pga det kalla vädret. Det jobbades dock in
sen. Lagom när arbetet skulle starta gick den rörfirma vi använt vid de tidigare gränderna i
konkurs, men en ny firma anlitades och det har fungerat väldigt bra. Det som kvarstår i
skrivande stund (slutet på oktober) är att alla ska få tillbaka sina nycklar samt asfaltering.

Utvärdering

Likt tidigare år har de boende på Loka fått fylla i en utvärdering av hur de upplever olika
aspekter av arbetsgången. I år var det 20 hushåll som svarade på enkäten. På frågan:

“Hur har ni upplevt arbetet på en skala 1-5, där 1 står för stor olägenhet och 5 för fullt
acceptabelt?”

Fördelade sig svaren som följer:

3: 1 st
4: 3 st
5: 16 st.

Fritextsvaren på övriga frågor visar att de flesta är nöjda med entreprenörerna, den
information som gått ut samt återställningen av tomtmark. Svar som visar på en oro för att
gräsytor inte kommer bli helt återställda finns. Vissa svar rör frågor kring sådant som ännu
inte är/var färdigställt när enkäten gick ut - så som asfaltering och bortforsling av skräp. Vad
gäller information så visar svaren att även om de flesta var nöjda så är frågan viktig och
vissa önskade ökad tydlighet.

Vårby gränd

Nästa gränd på tur i projektet är vårby. Mer information kommer ut till de boende under
våren 2024.

Ramlösa gränd

I mars planeras det för projektering av Ramlösa gränd. Då kommer projektet gå in under alla
hus för att se status och planera inför arbetet 2025.


